
  

 S T A T U T Á R N Í  M Ě S T O  L I B E R E C  
 

 

Zápis z jednání 

Výboru pro vzdělávání Zastupitelstva města Liberec 
 

  Datum:                      18. května 2023 

Přítomni: 9 (výbor je usnášení schopný) 

Marek Vávra, Matyáš Moc, Petr Dvořák, Bc. Tomáš Hasil, MgA. Ing. Roman Machek, 

Mgr. Bc. Pavel Šlapák, Jiří Janeček, Mgr. Radka Benešová, Jaroslava Kašparová  

Omluveni: Mgr. Andrea Gardoňová, Mgr. Barbora Junková 

Neomluveni:  

 

Hosté: 

Veřejnost: 

Dr. Ivan Langr 

 

 

 

 

Program jednání: 

1) Kontrola zápisu a úkolů 

2) Materiál do ZM – Změna názvu Mateřské školy „Malínek“ 

3) Různé 

 

 

1) Kontrola zápisu a úkolů 

Členové výboru neměli připomínky k minulému zápisu. 

Program dnešního jednání byl přijat. 

 

 

2) Materiál do ZM – Změna názvu Mateřské školy „Malínek“ 

 (bod_25) 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 8 0 0 1 Přijato 

 

 

3) Různé 

Marek Vávra 

Seznámil přítomné členy výboru s vývojem připravované rekonstrukce – vestavby učeben v prostorách 

dlouhodobě nefunkčního bazénu,  v objektu ZŠ Švermova, kdy po jednáních dojde ke zvětšení nově 

zamýšlených učeben. Náměstkyně primátora Mgr. Šárka Prachařová jednala s osadním výborem, kdy jsou 

obě strany v souladu. 

 

 

https://podklady.liberec.cz/?controller=open&action=download&agend=zm&path=2023%2F2023-05-25+ZM+5%2FDle+bod%C5%AF%2F025+Zm%C4%9Bna+n%C3%A1zvu+Mate%C5%99sk%C3%A9+%C5%A1koly+-Mal%C3%ADnek-.pdf
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Radka Benešová 

a) Dotaz na situaci ohledně zápisů do MŠ. Přijímací řízení ještě není u konce, ale z údajů 

uvedených na stránce zápisu vyplývá, že počet žádostí převyšuje počet míst o cca 350 

míst. Je to skutečně tak? Jak to bude město řešit?  

b) Dotaz na zápisy do základních škol, zda a v jakém spádu byl převis, zda to vyžadovalo 

losování či jiné nestandardní řešení. Máme informace o předpokládaném počtu 

ukrajinských žadatelů? 

Ivan Langr 

a) U MŠ tento převis zapříčinily vícečetné žádosti (rodiče mohou přes portál podávat 

až tři, nezřídka jich dávají i více), které se postupujícím zápisem srovnají. Souběžně 

podávají přihlášky i pro děti mladší 3 let, i to se postupně prosype.  

 

Letos je počet přijatých dětí pod 1000 dětí, což je oproti předchozím letům pokles. 

Počet žádostí o odklad také poklesl na 152 (loni 220), kdy děti s odkladem nemohou 

mít následující školní rok přednost před ostatními dětmi ze spádu, což se mnohde 

děje (v Liberci již ne) a nahrává tak účelovým odkladům. 

 

b) Z registrů vychází počet ukrajinských dětí, které mají nastoupit do prvních tříd na 

počet 67. Ale jaká bude skutečnost, nevíme. Data z registrů nejsou přesná, ani co se 

týká českých dětí. 

 

 

 

 

Příští zasedání Výboru pro vzdělávání ZM Liberec se bude konat ve čtvrtek 22. 6. 2023 v zasedací 

místnosti č. 11. (v případě změny místa konání výboru budete informováni v pozvánce) 

 

 

Zapsal: Mgr. Martina Špringlová, tajemnice Výboru pro vzdělávání ZM 

Ověřil:  Marek Vávra, předseda Výboru pro vzdělávání ZM Liberec 

 

 

 

 

https://zapisyms.liberec.cz/kriteria-zapisu

